
Referat af bestyrelsesmøde den 18.6.2024, afdeling 74.

Ikke tilstede: Suppleant Jette Hansen.
Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Robert Hansen, Steen Jonasson, Yvonne Diehl Sørensen.

Punkt 1: Nyt

Stig har meldt fra som suppleant, så indtil næste afdelingsmøde, har vi kun 1 suppleant.

Markvandring bliver den 10.9. kl.13.30.

Vores ene juletræ er væk. Robert har kontaktet B42, om det er dem der har fjernet, vi venter på svar.

Måske planter vi et nyt, dog nok i nærheden af flagstangen.

Punkt 2: Spørgeskema undersøgelsen.

Der er kommet 12 svar, alle fra Højmarken, heraf de 3 fra bestyrelsen. 

Der lader til at være stemning for en opslagstavle, men da dette er et større indkøb, vil bestyrelsen 
sætte det på som et forslag til afdelingsmødet næste år. Så der vil gå et godt stykke tid før eventuelle
opslagstavler vil blive opsat.
Et andet forslag var en udflugt for afdelingsbeboere, dette er også en større udgiftspost, med bus og 
mad. Så dette forslag tages også med på næste afdelingsmøde.

Derudover var der forslag om loppemarked. Dette er næsten udgiftsneutral, så dette forslag prøver 
vi at gennemføre. Yvonne laver opslag til dette arrangement, Robert kopierer, Yvonne uddeler. 
Datoen for loppemarked den 10.8. kl.10-14. Uddeling af sedler sidst i juni. Tilmeldingsfrist den 
15.7. sms/telefonisk/mail til Yvonne eller Robert. Robert kan låne borde ved BUI rock. 
Loppemarked er for beboere i afdeling 74 og deres børn. Yvonne sørger for at reklamere på 
Facebook mm. Titel på loppemarked  ”Lopper under bøgen”. Markedet holdes under rødbøgen.

Punkt 3: Eventuelt.

Intet.
 


